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ZÁPISNICA 
zo 20. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 03.12.2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Informatívna správa spoločnosti Svet zdravia, a.s. o aktuálnom stave, rozvoji 

nemocníc v Košickom samosprávnom kraji a dostavbe pavilónu NsP Štefana Kukuru 
Michalovce, a.s. 

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 - 2015 
5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja       
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam 

7. Návrh reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov Košického samosprávneho kraja z roku 
2010 

8. Návrh na zrušenie obchodných spoločností Správa majetku KSK, spol. s r.o., Správa 
nebytových priestorov, spoločnosť s ručením obmedzeným a návrh na zmenu názvu a 
rozšírenie predmetu činnosti rozpočtovej organizácie Správa záväzkov a pohľadávok 

9. Návrh na založenie Európskeho zoskupenia územnej spolupráce Via Carpatia                
s ručením obmedzeným 

10. Zriadenie neziskovej organizácie PRO COMITATU - Inštitucionálne zázemie pre 
projekt Spišský Jeruzalem 

11. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja    
na I. polrok 2013 

12. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2013 
13. Informácia o realizácii projektu EHMK 
14. Návrh na poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre miestne akčné skupiny  

v Košickom kraji na podporu realizácie Integrovaných stratégií rozvoja územia 
15. Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti ORID, s. r. o. 
16. Rôzne 
17. Záver zasadnutia 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. Komisia schválila 
program rokovania. 
 
Uznesenie: 
Komisia bola uznášaniaschopná. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Informatívna správa spoločnosti Svet zdravia, a.s. o aktuálnom stave, rozvoji 
nemocníc v Košickom samosprávnom kraji a dostavbe pavilónu NsP Štefana Kukuru 
Michalovce, a.s.“ komisii odprezentoval riaditeľ Úradu KSK Ing. Ondrej Bernát a 
ospravedlnil neúčasť zástupcov zo Sveta zdravia, a.s. na komisii.  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Karafová členom komisie uviedla materiál „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho 
kraja v roku 2012“. 
Úprava rozpočtu sa predkladá ako informácia na vedomie z dôvodu, že sú v nej premietnuté 
zmeny, ktoré nepodliehajú schváleniu. Sú to rozpočtové opatrenia schválené predsedom KSK, 
ktoré riešili nevyhnutné operatívne zmeny v rozpočte, presuny medzi programami a pod. 
a zmeny vyplývajúce z prijatých dotácií zo štátneho rozpočtu, fondov EÚ, dary a sponzorské 
príspevky.  
Na otázku Ing. Süliho, či sa úprava rozpočtu netýka zvyšovania platov v školstve, podali 
vysvetlenie Ing. Puci a Ing. Farkašovský. 
 
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 – 2015“ 
odprezentovala Ing. Karafová. 
Rozpočet KSK na rok 2013 je zostavený ako prebytkový, kapitálový rozpočet je schodkový, 
pričom schodok je krytý rezervným fondom a úverom na spolufinancovanie projektov. 
V bežnom rozpočte je vytvorený prebytok vo výške 5 341 tis. € ako podiel KSK na 
konsolidácii verených financií. V programe Sociálne služby v návrhu rozpočtu na rok 2013 
 sú  v OvZP zohľadnené mzdy, odvody, energie a ostatné nevyhnutné prevádzkové výdavky 
a v minimálnej miere opravy a údržba. Na sociálne služby poskytované inými subjektmi je 
rozpočtovaná čiastka 6 320 tis. €. 
Ing. Süli sa informoval, či príjmy z predaja majetku KSK sú reálne a či sa nemení spôsob 
rozdeľovania dane z motorových vozidiel. 
Ing. Bernát odpovedal, že príjmy sú reálne, očakáva sa napríklad predaj polikliniky Moldava 
nad Bodvou. 
O príprave nového prerozdeľovania dane z motorových vozidiel informovali Ing. Burian 
a Ing. Bernát. V súčasnosti je už pripravený model rozdeľovania tejto dane podľa jednotného 
vzorca. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ členom komisie 
uviedla Ing. Karafová, komisia nemala k materiálu pripomienky. 
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 
poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam“ uviedol Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva. 
Podstatou materiálu je, že aj zariadenia bez stravovacej jednotky môžu žiadať o príspevok na 
stravovanie. 
Na otázky týkajúce sa počtu detí a vyberania poplatkov na súkromných školách odpovedal 
Ing. Kandráč. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
P. Vajkunyová oboznámila komisiu s materiálom „Návrh reštrukturalizácie dlhodobých 
záväzkov Košického samosprávneho kraja z roku 2010“. Návrh reštrukturalizácie obsahuje:  

� zlúčiť dva samostatné balíky dodávateľských úverov do jedného dlhodobého záväzku  
� využiť nevyčerpanú dotáciu MF SR na refundáciu už čerpaných úverových zdrojov 

dodávateľského úveru, ktoré boli použité na financovanie akcií zahrnutých do 
zoznamu povodňových škôd.  

P. Vajkunyová uviedla, že v súčasnom období sa upresňujú fakturované sumy na 
rozostavaných stavbách, ktoré budú ukončené do konca roka 2012, a suma zostávajúca na 
refundáciu. Na základe tejto kvantifikácie budú zapracované do materiálu upravené finančné 
čiastky. 
Na otázky Ing. Buriana a Ing. Süliho, prečo boli dohodnuté vysoké úrokové sadzby, p. 
Vajkunyová uviedla, že podmienky dohodla SC KSK z dôvodu časovej tiesne, zároveň 
uviedla, že prebehli rokovania aj s inými bankami a uvedená ponuka bola najvýhodnejšia.  
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 
 
K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Návrh na zrušenie obchodných spoločností Správa majetku KSK, spol. s. r. o., 
Správa nebytových priestorov, spoločnosť s ručením obmedzeným a návrh na zmenu názvu a 
rozšírenie predmetu činnosti rozpočtovej organizácie Správa záväzkov a pohľadávok“ uviedla 
Ing. Šebeňová, vedúca odboru správy majetku. Tento materiál sa predkladá na základe 
analýzy hospodárenia spoločností. 
K materiálu diskutovali poslanci Ing. Ďurovčík, Ing. Süli, Ing. Rečka, JUDr. Hlinka. 
Zdôraznili najmä časovú tieseň na vykonanie úkonov súvisiacich s navrhovanými 
organizačnými zmenami. Na základe uvedeného Ing. Burian navrhol, aby na rokovanie 
Zastupiteľstva KSK bolo predložené stanovisko riaditeľa Úradu KSK k zabezpečeniu 
všetkých úkonov potrebných na realizáciu navrhovaných zmien od 1.1.2013. 
Ing. Süli uviedol, že v prípade, ak v stanovisku nebude garantované splnenie všetkých krokov, 
navrhne posun termínu zrušenia spoločností. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 
 
 
 
K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Fülöp uviedol komisii materiál „Návrh na založenie Európskeho zoskupenia územnej 
spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným“. Zastupiteľstvo KSK na svojom 15. 
zasadnutí v apríli 2012, uznesením č. 426/2012 schválilo zámer na vstup KSK do Európskeho 
zoskupenia územnej spolupráce (EZÚS). V zmysle dohody predsedu Košického 
samosprávneho kraja a predsedu BAZ (Borsod-Abaúj-Zemplén) župy zakladajúcimi členmi 
EZÚS budú zatiaľ KSK a BAZ župa a budúcim pristupujúcim členom bude Zakarpatská 
oblasť Ukrajiny. 
Dňa 8.10.2012 boli ukončené konzultácie na pracovnej úrovni s maďarskými partnermi ku 
konečnému zneniu zakladacích listín v slovenskom a maďarskom jazyku. Týmto obe strany 



považujú negociačný proces na pracovnej úrovni za skončený a je možné pristúpiť 
k ratifikácii dokumentov. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 10 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Zriadenie neziskovej organizácie PRO COMITATU - Inštitucionálne zázemie pre 
projekt Spišský Jeruzalem“ na komisii uviedla Mgr. Dojčárová z odboru kultúry a cestovného 
ruchu. V snahe, aby deklarovaná spolupráca dvoch samosprávnych krajov v projekte Spišský 
Jeruzalem „nezapadla prachom“, aby bola zabezpečená trvalá udržateľnosť projektu a jeho 
rozvoj a aby aj v budúcnosti oba samosprávne kraje mohli koordinovať a vstupovať do aktivít 
súvisiacich so „Spišským Jeruzalemom“ a tak udržiavať vysokú kvalitu svojej spoločnej 
„značky“, navrhujeme zriadenie neziskovej organizácie PRO COMITATU ako inštitucionálne 
zázemie pre projekt Spišský Jeruzalem. 
KSK v súčasnosti nevkladá do neziskovej organizácie finančné prostriedky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 11 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na I. polrok 2013“ nemali členovia komisie žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 12 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu „Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 
2013“ neboli pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 13 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Informácia o realizácii projektu EHMK“ odprezentoval Ing. Müller z odboru 
investícií a strategického riadenia.  
K termínom ukončenia jednotlivých stavieb sa vyjadril Ing. Süli. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 14 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Fülöp uviedol materiál „Návrh na poskytnutie finančného príspevku pre miestne akčné 
skupiny v Košickom kraji na podporu realizácie Integrovaných stratégií rozvoja územia“. 
Komisia nemala k materiálu žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 



 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 15 
 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie Ing. Burian navrhol o tomto bode nerokovať, vzhľadom na to, že nebude 
predmetom rokovania Zastupiteľstva KSK. 
 
 
 
K bodu č. 16 
 
Vyjadrenie: 
Na základe požiadavky finančnej komisie konanej dňa 22.10.2012 bol členom komisie 
zaslaný materiál „Správa o  činnosti Spoločného monitorovacieho výboru v programe 
cezhraničnej   spolupráce Slovensko – Maďarsko  2007 – 2013“, ku ktorému komisia nemala 
žiadne otázky a pripomienky.  
 
 
 
K bodu č. 17 
 
Ing. Burian poďakoval prítomným na účasť na komisii a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


